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Skrivelse om skolornas fritidshem och fritidsklubbar 

Majoriteten valde i senaste budgeten att höja avgiften för mellanstadiebarnens 
fritidsklubbsverksamhet rejält och samtidigt drabbades fritidshemmen av minskade resurser. 
Vi anser att det är av största vikt att lågstadie- och mellanstadiebarnen har bra verksamheter 
med trygga och bra vuxna på eftermiddagarna. Verksamheter som kan erbjuda bra och 
meningsfulla aktiviteter enligt den nya läroplanen. Fritidshemmen och fritidsklubbarna är 
viktiga för att skolornas arbete för en trygg och bra skolgång. De kan med rätt förutsättningar 
spela en avgörande roll vad gäller elevernas sociala kompetens likväl som ett stöd till skolans 
undervisning.  

Den avgiftshöjning som gjordes på fritidsklubbarna är vi mycket kritiska till. Vi hoppas att 
det inte inneburit att vårdnadshavare av ekonomiska skäl valt bort verksamheten. En väl 
fungerande fritidsklubb med rätt förutsättningar kan vara den trygga plats som kan spela en 
avgörande roll för en elev i mellanstadieåldern. En ålder i gränslandet mellan barn och 
tonåren när skolan kan upplevas som allt knepigare och svårare och det samtidigt finns en 
ökad risk att hamna i fel sällskap. Det är en tid när det är viktigt att det finns trygga platser 
med schyssta vuxna. 

Vi är som sagt oroade över att den avgiftshöjning som majoriteten införde ska ha påverkat 
inskrivningsgraden negativt, speciellt som vi vet att det är de elever som mest behöver dessa 
verksamheter som tenderar att lämna när kostnaden blir för hög.  

Mot bakgrund av ovanstående vill vi ställa följande frågor: 

• Vilken inverkan har avgiftshöjningen haft på inskrivningsgraden? 
• Finns det skillnader områdesvis? 
• Finns det kommunala skolor som inte erbjuder fritidsklubbsverksamhet för 

mellanstadiebarnen? 

 


